
1. Tycker KSO att beslutsunderlaget i detta ärende hållit tillräcklig kvalitet? 

Beslutsunderlaget utgörs av förslag till reviderad arbetsordning för fullmäktige och 
förslag till riktlinjer för e-förslag. Jag har uppfattningen att underlaget håll god kvalitet 
för det beslut som fattades 

 

2. Borde beslutet att utveckla ett eget system ha ansetts vara av principiell vikt, det vill säga 
borde kommunstyrelsen ha fått fatta det beslutet? 

Att verkställa fullmäktiges beslut är just det, en verkställighetsfråga och i det ligger sällan 
ytterligare beslutsfattande. Beslut om ev inköp av system fattas i enlighet med 
kommunstyrelsens delegationsordning. I det här fallet valde förvaltningen att, när den 
tilltänkta leverantören inte kunde leverera, använda sig av kommunens befintliga e-
tjänstplattform för att verkställa beslutet. Att använda sig av befintliga system för att 
verkställa ett beslut från fullmäktige kan inte anses vara av principiell vikt. 

3. Hur stor beräknas kostnaden bli för utveckling, idrifttagande och drift av det egenutvecklade 
systemet? 

Kostnaden att utveckla systemet i befintliga e-tjänsteplattformen landade på ca 80 000 SEK, 
för den interna arbetskraften. Driftkostnaden för e-tjänsteplattformen har inte ökat, snarare 
gör införandet att nyttjandegraden av plattformen ökar och priset per e-tjänst sjunker. 

4. Hur ser KSO på att varken kommunstyrelsen eller kommunfullmäktige informerats om 
förseningen och det faktum att medborgarna nu nekas lämna förslag? 

Information har hela tiden funnits på kommunens webbplats om hur e-förslagen hanteras i 
väntan på tekniska lösningen. Dialogen har förts med kommunfullmäktiges ordförande och 
han har informerat gruppledarna om förseningen. 

5. På kommunens hemsida står att systemet inte är klart och medborgare uppmanas att anmäla 
intresse för att lämna e-förslag för att få information när systemet är på plats. Varför 
informerar inte kommunen om möjligheterna att ta kontakt med ett politiskt parti? 

Fullmäktige har beslutat hur medborgarförslag skall lämnas in och där finns inte de politiska 
partierna med som mottagare. Kommunen ska inte via sin hemsida hänvisa till politiska 
partier utan skall vara neutrala till partipolitiken.  

6. Tycker KSO att styrningen av kommunens digitaliseringsverksamhet fungerar tillfredställande? 

Ja. Kommundirektören återkopplar löpande till kommunstyrelsen hur arbetet och 
utvecklingen av digitaliseringsarbetet fortskrider.  

  

 


